
Betreft: Notulen Regio Utrecht Kivi Niria - ALV 
Datum: 31-03-2012
Locatie: Fundatie van Renswoude

Aanwezig:

13 Personen waren aanwezig:

Regioleden:
! Ing. J. Boter
! Ing. N.A.L. Hogendoorn
! Ir. J.F.S. de Jongh
! Dr. Ir. A.P. Oele
! Ir. B.P. Rigter
! Ir. H.H. Schipper
! Ing. H.H.M. van Stokkom
! Ir. J. Vogelaar

Regiobestuur:
! Ing. Paul Molleman!! ! Voorzitter
! Ing. Jasper de Mos!! ! Penningmeester
! Ir. Roelof Reineman!! ! Secretaris
! Ing. Gijs Grootendorst
! Ing. Paul Bijloo

1.  Opening
Paul Molleman opent omstreeks 13:20 de vergadering en heet alle deelnemers welkom. 
Er zijn 12 deelnemers, 1 deelnemer arriveert tijdens de vergadering.

2. Vaststelling agenda
De voorgestelde agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld.

3. Mededelingen, afmelding e.d.
Er zijn geen mededelingen gedaan vooraf aan de vergadering. Er zijn afmeldingen van 
de bestuurszijde, zij waren allen verhinderd en daarom is het bestuur er met slechts 5 
van de 9 bestuursleden.

4. Notulen/verslag ALV vorig jaar (30 Maart 2011)
De notulen van de vorige keer worden doorgenomen. Dhr. de Jongh merkt op dat zijn 
naam in de notulen van vorig jaar verkeerd gespeld staat; dit zal gecorrigeerd worden.

Het verslag wordt verder goedgekeurd door de vergadering.

5. Overzicht/verslag 2011
Ook de Regio Utrecht heeft te kampen met teruglopende ledenaantallen, dit is hetzelfde 
als bij Kivi Niria landelijk en de andere Regio’s. De activiteiten werden wel beter 
bezocht, gemiddeld beter dan in eerste instantie werd begroot. Het bestuur vermoed dat 
dit komt door het gevarieerde aanbod en het vergrote accent op de netwerk functie, iets 
wat in deze tijden steeds belangrijker wordt.



Dhr. van Stokkom vraagt zich af of de potentiële leden in de regio ook benaderd worden 
om lid te worden. Potentiële leden zijn mensen die lid zijn van Kivi Niria, maar niet 
expliciet lid zijn van de Regio Utrecht. Paul Molleman licht toe dat de regio voorheen 
actief was op het HBO om hier te werven, maar dat dit meer kostte dan het opleverde. 
Nu richt het bestuur zich op het benaderen van niet-leden tijdens activiteiten om 
mensen langs die weg lid te maken. 

Het benaderen van potentiële leden is iets wat in Amsterdam wel erg succesvol schijnt 
te werken. Jasper de Mos voegt er nog aan toe dat er mogelijk vanuit Den Haag 
veranderingen op komst zijn ten aangaande de Regio’s en de vergoedingen die de 
Regio krijgt voor leden. Het wordt daarom raadzaam geacht om deze verandering eerst 
af te wachten alvorens een strategie eventueel aan te passen om meer leden te 
werven.

Paul Molleman voert nog aan dat een van de grootste redenen momenteel om het 
lidmaatschap bij Kivi op te zeggen een financiële overweging is in deze crisis. De 
balans van de kosten van het lidmaatschap en wat mensen er voor terug krijgen is voor 
sommigen ook een reden om op te zeggen.

6. Bestuur 2011
Een overzicht van het bestuur in 2011. Roel Troost heeft een andere baan 
geaccepteerd in het noorden van het land en is inmiddels verhuisd. Roel wordt bedankt 
voor zijn inzet voor het bestuur van de afgelopen jaren. Het bestuur heeft op een 
gepaste manier afscheid van hem genomen middels een etentje. Het is de verwachting 
dat Roel zodra hij de boel straks in het noorden op orde heeft, zich bij het bestuur 
aldaar zal voegen.

7. Activiteiten 2011
In het overzicht van de activiteiten van 2011 is duidelijk dat de sociale activiteiten 
drukker bezocht worden dan de overige. Vooral de Nieuwjaarsreceptie springt er uit, 
maar licht Paul Molleman toe; hierbij zijn ook de partners meegenomen. Over het 
algemeen zijn de activiteiten goed bezocht, het gemiddelde ligt boven de 30 per 
activiteit.

8. Financieel jaarverslag 2011
Jasper de Mos presenteert de financiële cijfers van 2011. De financiële buffer is 
afgelopen jaar voor het eerst iets afgenomen, maar is nog altijd significant te noemen. 

Paul Molleman haakt er even op in, dat in de toekomst de inkomsten voor de Regio 
mogelijk gaan veranderen. Hierdoor zouden de Regio’s zichzelf meer moeten 
bedruipen, mogelijk komen er dan sponsors om de hoek kijken bij de activiteiten.

Er ontstaat een discussie over wat nu precies de opdracht van de verificatiecommissie 
is; is het puur een technische oefening, of wordt er ook gekeken naar wat de leden 
tijdens de vergadering voor getallen wil zien? Er wordt besloten om voor volgende 
vergadering meer te richten op de hoofdlijnen van de financiële verslaglegging en dat 
details gewoon buiten de presentatie, maar wel beschikbaar blijven.

Jasper krijgt van de vergadering de goedkeuring voor zijn penningmeesterschap van 
2011.



9. Begroting 2012
De begroting voor 2012 wordt toegelicht door Jasper. De vergadering stemt in met deze 
begroting.

10.(Her)benoeming bestuursleden
Volgens rooster treden Paul Molleman en Jasper de Mos af. Deze leden stellen zich 
opnieuw verkiesbaar. Het bestuur bestaat nu uit:

Functie Naam Jaar

Voorzitter ing. Paul Molleman 2015

Penningmeester ing. Jasper de Mos 2015

Secretaris / 
Activiteitencoordinator

ir. Roelof Reineman 2013

ir. Doesjka Warmerdam 2014

ing Gijs Grootendorst 2014

ing. Jan de Goei 2014

ing. Paul Bijloo 2013

ir. Jeroen Stoopman 2013

ir. Patrick Timmermans 2014

Bestuurssamenstelling wordt door de vergadering goedgekeurd.

11.(Her)benoeming leden kas verificatie commissie
Volgens rooster treedt Dhr. J. van den Berg af als lid van de verificatiecommissie, hij 
heeft inmiddels 2 termijnen van 3 jaar volgemaakt tot groot genoegen van het bestuur. 
Omdat Dhr. van den Berg vandaag niet aanwezig kon zijn zullen we hem niet voor een 
3e termijn vragen. Aan de aanwezigen wordt gevraagd of iemand zich kandidaat wil 
stellen voor de verificatiecommissie. Dhr. B.P. Rigter meldt zich als kandidaat. Dit wordt 
goedgekeurd door de vergadering en hij wordt verwelkomd in de commissie.

De verificatiecommissie bestaat nu uit:

Naam Jaar

Ing. H.H.M. van Stokkom 2e termijn, aftredend ALV 2014

Ir. B.P. Rigter 1e termijn, aftredend ALV 2015

Ir. J.F.S. de Jongh aftredend ALV 2013



Deze samenstelling wordt door de vergadering goedgekeurd.

12.Vragen en discussie
Er zijn verder geen vragen meer.

13.Afsluiting
Om 14:40 sluit Paul Molleman de vergadering, hij bedankt alle deelnemers voor hun 
inbreng en nodigt iedereen uit om mee te gaan naar het Universiteitsmuseum.


